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Mondelinge vraag van de h. Desmet : Pétanque Uccle Centre. 

 
De h. Desmet signaleert dat petanqueclub Uccle-Centre binnenkort getroffen zou kunnen worden 

door de overwogen verkoop van het gemeentelijke terrein waarop ze hun activiteit uitoefenen, sinds meer 
dan 50 jaar, met o.a. WK-kwalificaties. 

Heeft het college alternatieven voorgesteld? 
 
De voorzitter herinnert eraan dat de gemeente eigenaar is van de binnenruimte aan de Brugmann-

laan, de Robert Scottstraat en de Wolvendaellaan. Dit plan moet echter in een ruimer kader bekeken wor-
den: met de verkoop van een deel van het patrimonium wil het college de schuldenlast verminderen. De 
gemeente zal ook de clubs niet in de problemen brengen en dergelijke beslissingen steeds in overleg nemen. 
Er zijn momenteel verkennende gesprekken aan de gang met de betrokken clubs. Nieuwe buitenterreinen 
zullen wellicht snel gevonden kunnen worden maar binnenterreinen kunnen wat moelijker zijn. De gemeente 
kan zich beperken tot enkel de verkoop van het terrein maar ook in een ruimer kader nadenken over de 
bouw van een nieuwe sportzaal ed.. 

De voorzitter herinnert eraan dat er echter voorrang gegeven wordt aan de verkoop van leegstaande 
gebouwen nar aanleiding van de verhuizing van de administratieve diensten naar het nieuwe gebouw. 

 
De h. Desmet bedankt hun college voor de ondersteuning van deze populaire sporttak. 


